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DOGODKI IN OBVESTILA

V soboto, 12. marca 2016, je v Celju odprla 
svoja vrata 39. ApiSlovenija, v okviru katere je tra-
dicionalno potekal tudi čebelarski sejem. Na leto-
šnji ApiSloveniji je padla »magična« meja obiska 
– 5.000 obiskovalcev, glede na to pa se je obisk 
v desetih letih kar podvojil! Ob odprtju je zbrane 
med drugimi nagovoril tudi vnovič izvoljeni predse-
dnik ČZS Boštjan Noč ter povedal, da se delo po 
volitvah nadaljuje in da je prava pot naprej samo po-
gled, zazrt v prihodnost. Po njegovih besedah je zdaj 
najpomembnejše povrniti ugled slovenskemu če-
belarstvu, predvsem medu, zato bo ključni letošnji 
projekt JSSČ Dan odprtih vrat, katerega zasnova je 
bila predstavljena na Medeni ulici svetovalne službe 
(predsednikov program vodenja ČZS objavljamo v tej 
številki SČ na str. 123). Predstavnica MKGP mag. 
Tanja Strniša je pohvalila uspešno izvajanje progra-
mov na področju čebelarstva ter delovanje JSSČ, 
VF NVI in Rejske organizacije ter predstavila vsebino 
skupne izjave MKGP, UVHVVR, VF NVI in ČZS, ki jo 
objavljamo v tej številki SČ na str. 144.

Najpomembnejši dogodek letošnjega sejma 
je bila okrogla miza z naslovom »20. maj, sve-
tovni dan čebel – priložnost za vse«. Na njej so 
sodelovali minister za kmetijstvo, gozdarstvo in pre-
hrano mag. Dejan Židan, minister za gospodarski 

razvoj in tehnologijo g. Zdravko Počivalšek, predse-
dnik ČZS g. Boštjan Noč, v. d. generalne direktori-
ce Direktorata za turizem in internacionalizacijo na 
MGRT ga. Eva Štravs Podlogar ter visoki gostje iz 
tujine – črnogorski minister za kmetijstvo in razvoj 
podeželja g. Petar Ivanović, namestnik ministra na 
češkem ministrstvu za kmetijstvo Patrik Mlynář, na-
mestnik ministra na madžarskem ministrstvu za 
kmetijstvo dr. István Nagy ter državni sekretar na 
srbskem ministrstvu za kmetijstvo in varstvo okolja 
prof. dr. Zoran Rajić. Okrogla miza je bila namenjena 
razpravi o možnostih za nadaljnji razvoj čebelarstva 
in zlasti razpravi o priložnostih, ki jih ponuja pobu-
da za razglasitev svetovnega dne čebel za kmetijstvo 
in druge gospodarske panoge ter za okolje. Ob tej 
priložnosti so udeleženci podpisali tudi deklaracijo o 
podpori pobudi za razglasitev svetovnega dne čebel. 
V minulih dneh sta dokument podpisala tudi franco-
ski in avstrijski minister za kmetijstvo, Stéphane Le 
Foll in Andrä Rupprechter. S tem dejanjem so ome-
njene države postale sovlagateljice pobude Sloveni-
je pri OZN.

V strokovnem delu je bila pozornost namenje-
na aktualni problematiki glede proizvodnje in 
uporabe nelegalnih sredstev za zatiranje va-
roj. O tem je govoril dr. Janez Posedi, ki je poudaril 

39. ApiSlovenija 2016

Sejem so obiskali tudi člani čebelarskih krožkov, ki 
podpirajo razglasitev svetovnega dne čebel.
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Na slovesnosti ob odprtju ApiSlovenije 2016 je čebe-
larsko himno zapel Komorni moški pevski zbor ČZS 
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predvsem produktno odgovornost čebelarja – vsak 
čebelar torej sam odgovarja za pridelavo varnih in 
kakovostnih čebeljih pridelkov. Sredstva, ki jih za za-
tiranje varoj vstavljamo v panje, so brez dvoma zdra-
vila, zato morajo biti proizvedena v skladu s standardi 
za proizvodnjo zdravil. Ker so zdravila prav tako or-
ganske kisline in eterična olja, moramo biti pazljivi 
tudi pri njihovi uporabi. V prihodnje bo poostren nad-
zor ne samo nad pridelavo medu, ampak tudi nad 
uporabo zdravil. Svetovalka za varno hrano pri JSSČ  

mag. Andreja Kandolf Borovšak je v nadaljevanju ob 
praktičnih primerih prikazala, kje obstajajo tveganja 
za varnost in kakovost medu in čebeljih pridelkov 
ter kako je mogoče izboljšati tehnologijo. V nedeljo,  
13. marca, se je strokovni del nadaljeval s predsta-
vitvami dobrih čebelarskih praks v čebelarstvu. Vsa 
strokovna predavanja so objavljena tudi v zborniku 
ApiSlovenija 2016, ki ga je izdala JSSČ. Podrobnej-
še novice o ApiSloveniji 2016 smo tekoče objavljali 
na spletni strani ČZS.      MB

DOGODKI IN OBVESTILA

Oba dneva je sejem pritegnil veliko število 
obiskovalcev.
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Udeleženci okrogle mize z naslovom »20. maj, 
svetovni dan čebel – priložnost za vse«
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V petek, 18. marca 2016, je na reviji odraslih 
pevskih zborov v kulturnem domu Groblje na Rodici 
pri Domžalah nastopil tudi Moški pevski zbor ČZS. 
Njihov nastop je bil odličen, zato ČESTITKE in HVA-
LA vsem pevcem! Z g. Markom Alaufom, sva pono-
sna, da sva se lahko udeležila revije.

Boštjan Noč, predsednik ČZS

Čebelarski pevski zbor
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V bolgarskem mestu Pleven sem se 11. februar-
ja 2016 udeležil odprtja čebelarske razstave in če-
belarske konference, ki ju je organizirala evropska 
poslanka ga. Marija Gabriel. Tema konference je bi-
la KAKO NAPREJ?

V Bolgariji je približno 2000 čebelarjev, ki so 
združeni v različne čebelarske organizacije, med 
katerimi ni pravega dialoga, zato država pri pripra-
vi čebelarskih programov in čebelarske zakonodaje 
nima pravih sogovornikov. Odprtja čebelarske raz-
stave, novinarske konference in začetka čebelarske 
konference se je udeležila tudi bolgarska ministri-
ca za kmetijstvo in prehrano ga. Desislava Tanava, 
ki je v svojem nagovoru poudarila nujnost združitve 
vseh čebelarskih organizacij v državi. Kot vabljeni 

predavatelji smo se čebelarske konference udele-
žili g. Etienne Bruneu iz Belgije, ga. Sonja Heine-
mann iz Nemčije, g. Stanislav Jas iz Finske in moja 
malenkost. Predstavili smo primere delovanja če-

Čebelarska konferenca v Bolgariji
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